
Putin  annoncerer  pause  i
kampene om Aleppo.
Opfordrer terrorister til at
forlade Aleppo
2. nov., 2016 – Den russiske præsident Vladimir Putin har
annonceret en pause i bombardementet af Aleppo, gældende for
den 4. november, og opfordrer alle kæmpere til at forlade
Aleppo gennem to korridorer, der vi blive etableret af den
Syriske  Hær,  og  gentager,  at  de  vil  få  love  at  forblive
bevæbnet.

General Valery Gerasimov, chefen for den Russiske Generalstab,
sagde,  at  det  mislykkedes  for  kæmperne  at  bryde  igennem
blokaden rundt om byen i sidste uge samtidig med, at de nægter
at acceptere Ruslands tidligere forslag om at forlade det
østlige Aleppo med deres våben.

»Taget i betragtning, at vore amerikanske kolleger ikke var i
stand  til  at  adskille  oppositionen  fra  terroristerne,
henvender vi os til alle militante ledere direkte og opfordrer
dem til at indstille fjendtlighederne og forlade Aleppo med
deres  våben«,  sagde  han.  »To  korridorer  vil  blive  åbnet,
hvorfra syriske tropper og våben vil blive trukket tilbage.«

En af korridorerne til kæmperne fører til den tyrkisk-syriske
grænse, og en anden til Idlib, sagde generalen.

Under fredagens pause vil yderligere seks korridorer blive
åbnet  for  de  civile,  der  ønsker  at  forlade  byen,  sagde
generalen.

Foto: Aleppo, 1 dag siden.
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LaRouchePAC’s massive effekt:
Kandidater  kræver  Glass-
Steagall
2. november, 2016 – Amerikanerne kræver en genindførelse af
Glass/Steagall-loven  for  at  lukke  Wall  Streets
kasinobankvirksomhed ned, i takt med, at de udtrykker stærk
opposition til præsident Barack Obamas og Hillary Clintons
krig-og-Wall Street-politik

* I en tale i Charlotte, NC, den 27. okt., krævede Donald
Trump  Glass-Steagall:  »Clinton-politikken  bragte  os  den
finansielle  recession  –  gennem  at  ophæve  Glass-Steagall
[1999],  fremme  subprime-lånene  og  blokere  for  reformer  af
Fannie  og  Freddie.  Tiden  er  inde  til  det  21.  århundredes
Glass-Steagall og, som en del heraf, en prioritering af hjælp
til, at afroamerikanske virksomheder kan få den kredit, de
behøver … Lige ret, og lige retfærdighed, for alle betyder de
samme regler for Wall Street. Obama-administrationen stillede
aldrig Wall Street til regnskab.«

*  En  opinionsundersøgelse,  hvori  deltog  1000  Demokratiske
vælgere i staterne Ohio, Pennsylvania, Florida og Missouri, og
hvor spørgsmålet lød, »hvad bør der gøres mht. Wall Street-
bankerne«, viste, at 70 % sagde, »genindfør Glass/Steagall-
loven«.  Opinionsundersøgelsen  blev  rapporteret  den  1.
november.

* Den 1. nov. opslog kandidaten til Kongressen i Ohios 4.
Kongres-valgkreds, Janet Garrett, på sin hjemmeside et krav:
»Vi  må  vedtage  Glass-Steagall  og  lancere  en  Ny  National
Infrastrukturbank«.  Garrett sagde, »Hvis jeg bliver valgt,
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har jeg til hensigt at ’lægge kraftigt og omgående ud med’ et
angreb på det nuværende, økonomiske rod. Jeg vil anråbe ånden
fra Franklin Roosevelts Første Hundrede Dage og vil indstille
til, at USA’s Kongres tager to, omgående skridt, som jeg selv
vil deltage i:

»For det første: Vi må i Kongressen vedtage to lovforslag om
at  genindføre  Glass-Steagall,  HR  381  og  S.  1709.  Jeg  vil
omgående være medstiller af HR 381 … For det andet: Jeg vil,
straks, jeg indtræder i embedet, fremstille lovforslag til
skabelse  af  en  ny  Nationalbank  for  Infrastruktur,  med  de
tidligere sådanne succesrige institutioner som model.«

* Ligeledes 1. nov. udstedte den Demokratiske kandidat til
Kongressen for West Virginias 1. Kongres-valgkreds, Michael
Manypenny,  følgende  erklæring:  »Jeg  indstiller  til,  at
Kongressen  vedtager  Glass-Steagall,  samt  en  National
Infrastrukturbank med $1 billion.« Han sagde, »under Franklin
Roosevelt blev nationen totalt genopbygget under New Deal og
den  efterfølgende  krigsoprustning.  Utallige  broer,  veje  og
offentlige  bygninger  blev  i  West  Virginia  …  bygget  med
finansiering  fra  FDR’s  Reconstruction  Finance  Corporation
(svarer  til  en  kreditanstalt  for  genopbygning,  -red.)  …
Ligesom dengang i 1930’erne, vil en generel politik for en
massiv forøgelse af infrastrukturudvikling skabe mange tusinde
jobs til arbejdere i mit distrikt og i hele nationen. Én
positiv effekt vil blive at gøre en ende på epidemien af
selvmord og misbrug af opiater, som resultat af fortvivlelse,
fremkaldt af stagnationen.«

Dette  er  de  massive  virkninger,  i  en  forandret,  politisk
situation, af LaRouchePAC’s mobilisering for Lyndon LaRouches
»fire hovedlove for at redde nationen«.



Glass-Steagall  umiddelbart
efter  valgdagen;  Obama  kan
overvindes
Leder fra LaRouchePAC, 2. november, 2016 – Som Lyndon LaRouche
bemærkede  tirsdag,  så  vil  et  oprigtigt  valg  vise,  at
amerikanerne afviser Barack Obama og enhver fortsættelse af
hans »eftermæle«. De hader dette eftermæle, som er evindelige
og  kostbare  krige,  Wall  Streets  straffrihed,  økonomisk
stagnation og afindustrialisering og ligegyldighed over den
hærgende  afhængighed  af  opiater  og  heroin,  med  dens
følgesvend, fortvivlelsen. Der er en følelse i den amerikanske
befolkning, at, med dette mareridt af et valg bag sig, kan og
må de skabe store forandringer. Larouche sagde i dag, at, selv
om disse forandringer endnu ikke er afgjort, så er meget mere
nu muligt.

Blandt millioner af opvakte og intelligente borgere er der nu
en underdønning til fordel for at bryde Wall Streets kasino,
ved at genvedtage Franklin Roosevelts Glass/Steagall-lov – for
juridisk retfærd, og for muligheden for at investere kredit i
økonomien, for en produktiv, økonomisk genrejsning.

Dette  fremgår  af  opinionsundersøgelser  af  det  Demokratiske
Partis vælgere; af Donald Trumps løfte om at genindføre Glass-
Steagall, i en tale den 27. okt.; af partierne valgplatforme;
af kandidater i kapløb til Kongressen, og som forpligter sig
til at genindføre Glass-Steagall og kredit til infrastruktur,
i Hamiltons tradition.

Obama har åbenlyst til hensigt at bruge den ’handlingslammede’
(’lame duck’) periode, der begynder den 9. november, til at
forsøge at tvinge sin sidste fornærmelse igennem Kongressen –
en  Wall  Street-»handelsaftale«,  der  er  blevet  afvist  af
vælgerskaren og kandidaterne generelt. Det er Trans-Pacific
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Partnerskab, TPP, der tilsigter at være hans våben til at
isolere og provokere Kina til krig.

Men, han kan overvindes, hvis amerikanerne i stedet insisterer
på, at Kongressen vedtager Glass-Steagall umiddelbart efter
valget.  Det  vil  forhindre  Obama  i  at  fjerne  endnu  flere
produktive, amerikanske jobs; men det vil gøre mere end det.
Det vil åbne døren til det, EIR’s stiftende redaktør, Lyndon
LaRouche,  kalder  »fire  hovedlove  til  at  redde  USA«  –
begyndende  med  Glass-Steagall  og  en  nationalbank  til
produktive  projekter  med  ny  infrastruktur,  efter  Hamiltons
principper.

Obamas lydighed over for Wall Street, og så hans konstante
krige og dronedrab, hans dødsens farlige provokationer imod
Rusland og Kina, er to sider af samme sag. Hillary Clinton
fortsætter dem. De er lige så klart fejlslagne politikker,
både økonomisk og strategisk – flere og flere asiatiske lande
og nogle lande i Europa lægger kursen for deres økonomiske
planer om, til at samarbejde med Kina og Rusland – som USA
også burde gøre!

Og,  lige  så  klart  afviser  det  amerikanske  folk  disse
politikker. Med Glass-Steagall kender millioner af amerikanere
begyndelsen på det, de ønsker i stedet, nemlig udløseren for
en tilbagevenden til fremskridt.

Lad os til Obamas eftermæle føje, at han var den præsident,
der ikke kunne beskytte Wall Street mod Glass-Steagall.  

SUPPLERENDE MATERIALE:
LaRouchePAC’s massive effekt: Kandidater kræver Glass-Steagall

2. november, 2016 – Amerikanerne kræver en genindførelse af
Glass/Steagall-loven  for  at  lukke  Wall  Streets
kasinobankvirksomhed ned, i takt med, at de udtrykker stærk
opposition til præsident Barack Obamas og Hillary Clintons



krig-og-Wall Street-politik

* I en tale i Charlotte, NC, den 27. okt., krævede Donald
Trump  Glass-Steagall:  »Clinton-politikken  bragte  os  den
finansielle  recession  –  gennem  at  ophæve  Glass-Steagall
[1999],  fremme  subprime-lånene  og  blokere  for  reformer  af
Fannie  og  Freddie.  Tiden  er  inde  til  det  21.  århundredes
Glass-Steagall og, som en del heraf, en prioritering af hjælp
til, at afroamerikanske virksomheder kan få den kredit, de
behøver … Lige ret, og lige retfærdighed, for alle betyder de
samme regler for Wall Street. Obama-administrationen stillede
aldrig Wall Street til regnskab.«

*  En  opinionsundersøgelse,  hvori  deltog  1000  Demokratiske
vælgere i staterne Ohio, Pennsylvania, Florida og Missouri, og
hvor spørgsmålet lød, »hvad bør der gøres mht. Wall Street-
bankerne«, viste, at 70 % sagde, »genindfør Glass/Steagall-
loven«.  Opinionsundersøgelsen  blev  rapporteret  den  1.
november.

* Den 1. nov. opslog kandidaten til Kongressen i Ohios 4.
Kongres-valgkreds, Janet Garrett, på sin hjemmeside et krav:
»Vi  må  vedtage  Glass-Steagall  og  lancere  en  Ny  National
Infrastrukturbank«.  Garrett sagde, »Hvis jeg bliver valgt,
har jeg til hensigt at ’lægge kraftigt og omgående ud med’ et
angreb på det nuværende, økonomiske rod. Jeg vil anråbe ånden
fra Franklin Roosevelts Første Hundrede Dage og vil indstille
til, at USA’s Kongres tager to, omgående skridt, som jeg selv
vil deltage i:

»For det første: Vi må i Kongressen vedtage to lovforslag om
at  genindføre  Glass-Steagall,  HR  381  og  S.  1709.  Jeg  vil
omgående være medstiller af HR 381 … For det andet: Jeg vil,
straks, jeg indtræder i embedet, fremstille lovforslag til
skabelse  af  en  ny  Nationalbank  for  Infrastruktur,  med  de
tidligere sådanne succesrige institutioner som model.«

* Ligeledes 1. nov. udstedte den Demokratiske kandidat til



Kongressen for West Virginias 1. Kongres-valgkreds, Michael
Manypenny,  følgende  erklæring:  »Jeg  indstiller  til,  at
Kongressen  vedtager  Glass-Steagall,  samt  en  National
Infrastrukturbank med $1 billion.« Han sagde, »under Franklin
Roosevelt blev nationen totalt genopbygget under New Deal og
den  efterfølgende  krigsoprustning.  Utallige  broer,  veje  og
offentlige  bygninger  blev  i  West  Virginia  …  bygget  med
finansiering  fra  FDR’s  Reconstruction  Finance  Corporation
(svarer  til  en  kreditanstalt  for  genopbygning,  -red.)  …
Ligesom dengang i 1930’erne, vil en generel politik for en
massiv forøgelse af infrastrukturudvikling skabe mange tusinde
jobs til arbejdere i mit distrikt og i hele nationen. Én
positiv effekt vil blive at gøre en ende på epidemien af
selvmord og misbrug af opiater, som resultat af fortvivlelse,
fremkaldt af stagnationen.«

Dette er de massive virkninger, i en forandret, politisk
situation,  af  LaRouchePAC’s  mobilisering  for  Lyndon

LaRouches »fire hovedlove for at redde nationen«.

    

 

Statsministre  fra  Norge  og
Finland  besvarer  EIR’s
spørgsmål  om  konflikten  med
Rusland
København, 1. nov. 2016 – Følgende ordveksling fandt sted ved
en  pressekonference  med  de  otte  nordiske  og  baltiske
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statsministre,  i  sammenhæng  med,  at  Nordisk  Råd  træder
sammen i København, den 1. nov., 2016. En video vil blive
udlagt på dette indlæg snarest.

EIR: Jeg vil gerne spørge om relationerne med Rusland, som er
meget  vigtige  for  de  nordiske  og  baltiske  lande.  Den
amerikanske professor Stephen Cohen ved New York Universitet i
New  York  har  kaldt  situationen  for  potentielt  værre  end
Cubakrisen (1962), og nogle af årsagerne hertil er, at der er
nogle i Vesten, der afviser at tillade en multipolær verden.
Hvordan  kan  de  nordiske  og  baltiske  lande  deeskalere
konflikten,  der,  hvis  det  ikke  stoppes,  kunne  føre  til
verdenskrig, og ville tættere, økonomiske relationer være en
del af denne deeskalering?

Norges  statsminister  Erna  Solberg  (partiet  Høyre):  Resumé,
parafrase:

Det er vigtigt, at lande ikke overtræder international lov.
Rusland  garanterede  Ukraines  grænser  i  1994,  men  de
annekterede Krim, og de har militært personel i Østukraine.
Gruppen af Normandiet 4 forsøger at deeskalere. Begge parter
må  levere  i  henhold  til  Minskaftalen.  Små  landes  første
forsvarslinje er international lov. Det er derfor, vi må stå
fast på sanktionerne og håbe, at det vil øge Ruslands ønske om
at samarbejde og levere mht. Minskaftalen.

Som  vi  drøftede  på  vores  møde,  så  er  der  forskel  på  de
spændinger, man føler i de baltiske lande (Baltikum: Estland,
Letland, Litauen), i forhold til de nordiske lande (Norden:
Danmark,  Norge  Sverige,  Island,  Finland,  samt  Færøerne,
Grønland og Åland). De nordiske lande har meget samarbejde med
Rusland om fælles spørgsmål. Vi vil sikre, at vi har evnen til
at forsvare os gennem NATO, men vi inviterer også Rusland til
at være en del af vore militære aktiviteter som observatører.
Nogen gange deltager de, andre gange ikke. Vi ønsker en dialog
og at bevare Norden så normal som muligt, men vi kan ikke have
en verden, hvor store lande blot afgør, hvad de vil gøre med



deres naboer.

Den finske statsminister Juha Sipilä (Centerpartiet): 1. Vi må
forblive  forenet.  2.  For  at  ophæve  sanktionerne  må
Minskaftalerne  opfyldes.  3.  Midt  i  krisen  må  der  være  en
dialog mellem os og Rusland.       

Se Også: 

Nordisk Råd: EIR-interview med Erkki Tuomioja, Finlands fhv.
udenrigsminister om at nedtrappe konflikten med Rusland.

Nordisk  Råds  møde:  Interview  med  islandsk  parlamentsmedlem
Steingrímur  J.  Sigfússon:  for  Glass/Steagall-bankopdeling;
tager afstand fra konfrontationspolitikken mod Rusland

Foto:  Den  svenske  statsminister  Stefan  Löfven,  den  finske
statsminister Juha Sipilä, statsminister Lars Løkke Rasmussen,
den  norske  statsminister  Erna  Solberg  og  den  islandske
socialminister  Eygló  Harðardóttir,  da  der  onsdag  var
familiefoto inden mødet i forbindelse med Nordisk Råds 68.
session i København. [Scanpix/Nikolai Linares]   

Nordisk  Råd:  EIR-interview
med Erkki Tuomioja, Finlands
fhv. udenrigsminister,
om  at  nedtrappe  konflikten
med Rusland.
København, 1. nov., 2016 – Erkki Tuomioja, tidligere finsk
udenrigsminister  og  nuværende  socialdemokratisk
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parlamentsmedlem, blev interviewet af EIR ved Nordisk Råds
sammentræde  i  København  den  1.  nov.,  2016.  (I  2011,  mens
Tuomioja var udenrigsminister, havde han responderet på EIR’s
spørgsmål om faren for krig med Rusland).

Følgende er et resume af de vigtigste punkter:

Der er en masse krigslignende retorik i pressen i Sverige og
Finland, jo, det inkluderer Rusland, men, hvis man ikke var
velinformeret og blot læser den svenske og finske presse,
skulle man tro, at Rusland står for at angribe disse lande,
hvad dag, det skal være, hvilket er fuldstændig latterligt.
Der er kun et lille skridt fra krigsretorik, og så til krig.
Det  baltiske  område  har  været  et  område  for  opvisning  af
militær styrke, og vi må sørge for, at det ikke bliver et
område for BRUGEN af militær styrke.

De  fejltagelser,  som  Vesten  har  gjort  mht.  til  Rusland,
retfærdiggør ikke, at de overtræder international lov. Vi må
analysere fortiden, for, at undgå fejltagelser i fremtiden er
nødvendigt, for at vi kan komme ud af denne onde cirkel med
konfrontation, og for en skridt-for-skridt tilbagevenden til
normale relationer.

Som respons på et spørgsmål om deployering af NATO-tropper i
Baltikum,  Polen,  Norge,  missilforsvarssystemer  osv.:  Disse
deployeringer er forståelige ud fra historiske grunde, hvad
enten  de  er  velfunderede  eller  ej.  Jeg  tror  ikke,  de  er
bekymret  over  NATO-styrkerne,  men  de  er  bekymret  over
missilforsvaret,  et  globalt,  strategisk  spørgsmål.

Som  svar  på,  hvordan  vi  kommer  tilbage  fra  randen:  Dæmp
propagandaen og krigeriskheden ned på alle sider. Man behøver
en meget mere realistisk fremgangsmåde, og at arbejde på et
meget  pragmatisk,  konkret  samarbejde.  Til  trods  for  denne
retorik og voksende spændinger er mange sfærer ikke berørt,
som Arktisk Råd, det europæiske Miljøråd (?) og den nordiske
dimension.  Det  har  ikke  været  i  nogens  interesse  at



introducere  spændinger  i  dette  pragmatiske  samarbejde.  Jeg
tror ikke, vi endnu ser en tilbagevenden til en global, kold
krig. For det første bliver krigen ikke global, fordi det
meste af verden ikke ville gå med på nogen af siderne.

Mht.  spørgsmålet  om  at  droppe  sanktionerne  og  øge  det
økonomiske  samarbejde:  Der  må  være  fremskridt  i
Minskaftalerne, hvilket ikke udelukkende er Ruslands skyld,
der er også spørgsmål på den ukrainske side, men alle positive
udviklinger bør mødes med en ophævelse eller en formindskelse
af sanktionerne. Krim-sanktionerne vil forblive i den nærmeste
fremtid. Under andre omstændigheder kan en løsning, acceptabel
for alle, findes for Krim, men tiden er ikke inde til det nu.

Mht. debatten i Finland om disse ting: Selvfølgelig er der en
debat. Der er en lille minoritet, der arbejder for et NATO-
medlemskab. Men vi som et oppositionsparti støtter den måde,
vores præsident har håndteret situationen.       

Yemenitiske børn får håndbog
i  fysisk  økonomi,  BRIKS  og
den Nye Silkevej
24.  okt.,  2016  –  Yemenitterne  viser  endnu  engang  deres
legendariske evne til at hæve sig op over den barbarisme, som
den  saudiske  aggression,  støttet  af  Obama  og  briterne,
udsætter dem for, ved at sætte kursen mod en lysere fremtid
for deres nation og kommende generation. På samme tidspunkt,
som  BRIKS-topmødet  fandt  sted  den  16.  okt.,  og  mens  det
amerikansk/britisk-støttede,  barbariske  bombardement
fortsætter, sammenkaldte Yemens Kontor for Koordinering med
BRIKS (YOBC) til et møde i hovedstaden Sana’a med ledere af
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Shawtab Foundation, et yemenitisk institut for beskyttelse af
børn  imod  vold  (http://svc-ye.org/en/),  for  at  diskutere
projektet om at sammensætte en håndbog for børn på basis af
principperne  for  fysisk  økonomi,  BRIKS’  nye  paradigme  for
tankegang og den kinesiske Nye Silkevejs win-win-koncept. I
mødet deltog også fr. Lamia El-Aryani, generalsekretær for
Yemens Øverste Råd for Barndom og Moderskab, et yemenitisk
regeringsorgan med forbindelse til 14 ministre og funktioner
direkte under premierministeren. Dette projekts aspekt om
»fysisk  økonomi«  kommer  fra  de  koncepter  for  fysisk
videnskab,  som  de  er  blevet  forklaret  af  økonomen  Lyndon
LaRouche  og  beskrevet  i  Executive  Intelligence  Reviews
Specialrapport,  »Den  Nye  Silkevej  bliver  til
Verdenslandbroen«  (i  særdeleshed  Del  II,  der  handler  om
»Målestokke for Fremskridt«). YOBC har rettighederne til at
udgive  EIR’s  Specialrapport  og  havde  afholdt  ugentlige,
offentlige  læsninger  af  rapporten,  hvor  regeringsministre,
tænketanke og NGO’er deltog, og som fik vidtstrakt dækning i
de  yemenitiske  medier.  (Rapporten  findes  i  arabisk
oversættelse)

YOBC-formand,  Fouad  Al-Ghaffari,  udstedte  en  erklæring  i
anledningen og sagde:

»Håndbogen vil give de yemenitiske børn en særlig stemme, som
er  i  harmoni  med  børnenes  rettigheder  i  BRIKS-nationerne,
gennem retten til at få den nødvendige viden og retten til at
deltage,  baseret  på  den  Internationale  Børnekonvention  af
1992, UNICEF’s Uddannelse 2030 Rammeplan for Handling. Det er
ligeledes en respons til det krav, som Schiller Instituttets
præsident og ’Silkevejs-lady’, fr. Helga Zepp-LaRouche, har
fremsat,  om  at  stoppe  de  voldelige  videospil,  der
fremprovokerer  voldelig  adfærd  blandt  den  unge  generation.
Denne  håndbog  vil  gøre  det  muligt  for  vore  børn  at  bære
ansvaret for missionen med at bygge den Nye Silkevej som en
model  for  global  udvikling,  og  i  overensstemmelse  med
vedtagelsen  i  FN’s  Udviklingsprogram  af  Kinas
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[udviklingsprogram],  som  kriterie  for  bæredygtig  udvikling
frem til år 2030. Som en del af Kontoret for Koordinering med
BRIKS’ overvågning af BRIKS-topmødet 2016, hvor fokus er på
etableringen af et finansielt system og et banksystem til
infrastruktur og anden menneskelig udvikling, ønsker Kontoret
at opfordre alle berørte parter til at bevilge en del af de
finansielle resurser til programmerne for børns uddannelse og
udvikling,  fordi  børnene  er  bærerne  af  de  potentielle  og
fremtidige projekter til deres nations opbygning, baseret på
et statsligt kreditsystem.«

Fr. Lamia El-Eryani er generalsekretær for regeringens Rådet
for Barndom og Moderskab i Yemen, samt formand. Fr. El-Eryani
opslog  følgende  erklæring  på  sin  Facebook-side  den  16.
oktober:

»Samtidig med BRIKS’ 8. Topmøde, som vil blive afholdt her til
morgen i Goa, Indien, blev der afholdt et møde mellem Shawtab
Foundation og Kontoret for Koordinering med BRIKS, med det
formål at introducere Kontorets idé om ’Perleprojektet’. Mødet
handlede  om  spørgsmålet  om  lanceringen  af  ’Yemenitiske
børneledere for BRIKS’, som vil være under Shawtab Foundations
paraply og blive sponsoreret af det Øverste Råd for Barndom og
Modeskab,  i  samarbejde  med  Kontoret  for  Koordinering  med
BRIKS. Kontoret for Yemenitiske Børneledere for Koordinering
med  BRIKS  vil  sammensætte  et  særligt  program,  baseret  på
BRIKS’  økonomiske  paradigmes  solide  principper,  i  en
yemenitisk sammenhæng, på en måde, der vil skabe en særlig
stemme for Yemens børn, der er i overensstemmelse med den
Internationale Børnekonvention for børns rettigheder, og med
principperne  i  UNICEF’s  Uddannelse  2030  Rammeplan  for
Handling. Vi ønsker Yemens børn tillykke! Vi ønsker de tre
partnere  i  dette  betydningsfulde  og  seriøse  initiativ
tillykke!«

»Perleprojektet« har taget navn efter Helga Zepp-LaRouches
løfte  om  at  gøre  Yemen  til  en  smuk  perle  i  den  Nye

Silkevejs perlekæde, som deltagerne fremførte i en resolution



ved  Schiller  Instituttets  Berlin-konference,  25.-26-  juni,
2016.

Yemens hovedstad, Sana’a.

Titelfoto: 

Fouad  al-Ghaffari  oplæser  YOBC’s  hensigtserklæring  for  sit
arbejde for at udbrede kendskabet til EIR-rapporten, »Den Nye
Silkevej  bliver  til  Verdenslandbroen«,  BRIKS  samt  fysisk
økonomi i Yemen, i videoen, »At konfrontere aggressoren med
håb for fremtiden«, (engelsk), herunder følgende punkt om en
håndbog for børn:

»-  At  underskrive  en  særlig  protokol  med  Kontoret  for
Koordination  med  ikke-statslige  organisationer  (NGO’er)  for
Børneforsorg med det formål at udarbejde og udgive en Håndbog
for Børn om Den Nye Silkevejs-rapport.«

Den  strategiske  fare  for
krig:
Skænderi  mellem  USA  og
Tyrkiet  over  timing  for
kampen om Raqqa
Tirsdag, den 1. nov., 2016 – Samtidig med, at irakiske styrker
går ind i Mosul i en langvarig kamp for at uddrive Islamisk
Stat fra dets irakiske hovedbastion, er der udbrudt en voldsom
debat mellem USA og Tyrkiet over timingen og strategien for at
drive ISIS ud af Raqqa i Syrien. Den 28. okt. meddelte den

http://schillerinstitut.dk/si/?p=13419
http://schillerinstitut.dk/si/?p=13419
https://www.youtube.com/watch?v=ZRDgTc2vHg4
https://www.youtube.com/watch?v=ZRDgTc2vHg4
https://schillerinstitut.dk/si/2016/11/strategiske-fare-krig-skaenderi-mellem-usa-tyrkiet-timing-kampen-raqqa/
https://schillerinstitut.dk/si/2016/11/strategiske-fare-krig-skaenderi-mellem-usa-tyrkiet-timing-kampen-raqqa/
https://schillerinstitut.dk/si/2016/11/strategiske-fare-krig-skaenderi-mellem-usa-tyrkiet-timing-kampen-raqqa/
https://schillerinstitut.dk/si/2016/11/strategiske-fare-krig-skaenderi-mellem-usa-tyrkiet-timing-kampen-raqqa/
https://schillerinstitut.dk/si/2016/11/strategiske-fare-krig-skaenderi-mellem-usa-tyrkiet-timing-kampen-raqqa/


amerikanske forsvarsminister Ash Carter, at USA stod over for
at  lancere  et  angreb  på  Raqqa  »om  nogle  få  uger«.  Dette
frembragte stærke klager fra Tyrkiet, som pressede Washington
for  at  udsætte  kampen  om  Raqqa,  indtil  Mosul  er  blevet
generobret og de tyrkiske styrker har fuldført deres »Eufrat-
skjold«-operationer for at sikre grænseområderne i Syrien.

Det underliggende spørgsmål i skænderiet er den kendsgerning,
at USA har til hensigt at bero svært på det Kurdiske YPG’s
(Folkets Beskyttelsesenheder) styrker, som udgør hovedparten
af den Syriske Demokratiske Styrke. I en briefing fra Bagdad
til Pentagon-reportere for nylig, forklarede generalløjtnant
Stephen Townsend, øverstbefalende for den Kombinerede Fælles
Specialenhed – Operation ’Inherent Storm’, at der er solide
efterretninger, der indikerer, at ISIS planlægger store, nye,
globale  terrorangreb  ud  fra  sit  Raqqa-hovedkvarter,  og  at
lanceringen af angrebet på Raqqa ikke bør udsættes.

Sidste onsdag, den 26. okt., talte præsidenterne Obama og
Recep Tayyip Erdogan fra Tyrkiet sammen i telefon, og iflg.
Det Hvide Hus’ redegørelse, sagde Obama udtrykkeligt, at USA
støttede den Syriske Demokratiske Styrke (SDF), som er den
eneste, pålidelige kampstyrke, der er i stand til at anføre
angrebet  på  Raqqa.  Erdogan  insisterede  på,  at  YPG  –
hovedstyrken i SDF – er den syriske gren af det terroristiske
Kurdiske  Arbejderparti  (PKK)  og  ikke  bør  støttes  af
Washington.

Den amerikanske udenrigsminister John Kerry, der er i London
for at modtage en pris fra Chatham House for sit og den
iranske  udenrigsminister  Javad  Zarifs  arbejde  med  P5+1-
aftalen, gjorde det klart, at han er forpligtet over for den
samme form for tålmodigt diplomati, der også skaffede Iran-
aftalen for Syrien. Han påpegede korrekt, at krigen i Syrien i
realiteten er en række krige, der overlapper hinanden – og som
alle udspilles på syrisk territorium, hvilket gør det langt
vanskeligere at løse dem.



Foto: Obama og Erdogan er ikke helt enige i, hvordan, hvornår
og ved hvilke midler, krigen i Syrien skal takles …

FN’s  særlige  udsending  for
Syrien anklager jihadister
for  krigsforbrydelser  i  det
østlige Aleppo
30. okt., 2016 – Jihadisters tilfældige beskydning af det
østlige Aleppo med missiler og kemiske våben er det samme som
krigsforbrydelser,  sagde  Staffan  de  Mistura,  FN’s  særlige
udsending for Syrien, som erklærede, at han var »chokeret og
oprørt« over de angreb, som terrorister har lanceret i løbet
af de seneste tre dage mod Aleppos civile befolkning. Selv
Amnesty  International  har  krævet  et  omgående  ophør  af
beskydningen.

I løbet af de seneste tre dage har en brutal offensiv fra
Jabhat-al-Nusras og dets allieredes (inklusive den såkaldte
moderate  opposition)  side  for  at  bryde  den  syriske  hærs
belejring af det østlige Aleppo dræbt 84 mennesker og såret
henved  300,  rapporterede  Syriens  Sana  nyhedsbureau.  En
erklæring, som den syriske generalkommando udstedte i dag,
anklagede,  at  terroristerne  affyrede  flere  end  100
mortérrunder, 50 Grad-missiler og 20 gascylindre, lavet til
våben,  mod  beboelsesområder  i  Aleppo,  ud  over  at  udføre
snigskytte-angreb.  De  fleste  tab,  siger  den,  var  blandt
kvinder og børn. Søndag rykkede oprørere frem til nabolaget
al-Hamadaniyeh,  som  udgør  frontlinjen,  i  tanks  og  andre
pansrede køretøjer, men brugte også selvmords-bilbomber til at
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bryde hærens forsvarslinjer. Flere borgere blev behandlet for
åndedrætsbesvær og kvælning som følge af giftgas.

Mens  dette  skrives,  har  den  syriske  hærs  styrker  bremset
terroristernes offensiv, hvor de nu kun delvis har kontrollen
i nabolaget Dahiyet al-Assad, som de trængte ind i sidste
fredag.

Den russiske udenrigsminister Sergej Lavrov advarede i dag om,
at de uger, hvor Rusland og Syrien indstillede luftangrebene
over  Aleppo,  har  givet  USA  og  dets  allierede  mere  end
tilstrækkelig tid til at tvinge den »moderate« opposition til
at  bryde  med  terroristerne.  At  de  ikke  har  gjort  dette,
erklærede han, betyder nu, at »vore tidligere vurderinger må
revideres«. Hvor Rusland tidligere sagde, at det syntes, som
om USA og dets allierede ikke var i stand til, eller ikke
ønskede, at adskille de moderate fra Jabhat al-Nusra, »så bør
vi nu allerede sige, at de i virkeligheden ikke ønsker at gøre
dette … vi håber, at selvopholdelses-instinktet vil sejre,
eftersom at søge venskab med terrorister og forsøge at bruge
dem til sine egne formål aldrig har ført til noget godt«. Alle
militante kæmpere, der stadig er tilbage i det østlige Aleppo,
advarede  Lavrov,  vil  blive  anset  for  at  være  al-Nusras
medskyldige.

I en af sine periodiske, mentale lapsusser, som han lider
under, når han gentager Obamas løgne, sagde udenrigsminister
John Kerry til et publikum i Londons Chatham House i dag, at
russerne ønskede at »sønderbombe Aleppo, hvor de hævder at
ramme  terrorister,  hellere  end  at  de  accepterer  den
kendsgerning, at der er en opposition dér, der er parat til at
efterleve våbenhvilen«. Er det ikke den opposition, som de
Mistura anklager for krigsforbrydelser?

Foto: Staffan de Mistura.



Lyndon LaRouche: At tolerere
Obama  og  Hillary  bringer
blodsudgydelse og krig
Leder  fra  LaRouchePAC,  1.  november,  2016  –  Data  fra
opinionsundersøgelser  viser,  at  vælgere  i  de  afgørende
svingstater  i  overvældende  grad  støtter  Glass-Steagall  og
andre metoder til at bryde de store Wall Street-banker op.
Ifølge  en  opinionsundersøgelse,  foretaget  af  Lake  Research
Partners, ønsker 70 % af vælgerne i Florida, Pennsylvania,
Missouri  og  Ohio  en  genindførelse  af  Glass-Steagall  nu.
Opinionsundersøgelsen  konkluderede,  »Den  offentlige
frustration over Wall Streets hensynsløshed og grådighed er
stor og går på tværs af det politiske spektrum. Uanset, hvem,
der vinder dette valg, så bør han/hun højt prioritere at gøre
dette oprør til en reel forandring.«

Tirsdag tog Lyndon LaRouche dette argument til dets logiske
konklusion: Alt dette had er i realiteten rettet mod præsident
Obama, hvis katastrofale politik har bragt os helt frem til
denne eksistentielle krise. Hillary Clinton er en forlængelse
og en fortsættelse af denne Obama-politik; beskyttelse af Wall
Street; passivitet i forhold til en landsomspændende epidemi
af ulovlige medikamenter (narkotiske stoffer); en fortsættelse
i  det  uendelige  af  udenlandske  krige,  der  koster
skattebetalerne billioner af dollars; den totale ødelæggelse
af  det  amerikanske  sundhedssystem  under  Obamacare;  en
dæmonisering af Rusland, der driver os hen imod en atomar
Tredje Verdenskrig.

Et oprigtigt valg den 8. nov. vil vise dette had til Obama og
til alt, han har gjort mod USA på vegne af sine britiske
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herrer. Britiske interesser har styret Obama fra den første
dag, han gik ind i politik. Hillary Clinton ødelagde sig selv
gennem sin kapitulation til Obama, og det er grunden til, at
hun  er  forhadt.  Ethvert  forsøg  på  at  skjule  dette  på
valgdagen,  vil  føre  til  blodsudgydelse.

Dette  er  dødelig  alvor.  Vi  konfronteres  ikke  alene  med
udsigten til national blodsudgydelse, men også med den reelle
mulighed for krig. Vi befinder os allerede på randen af Tredje
Verdenskrig pga. Obamas politik med at provokere Rusland, en
politik, som Hillary Clinton har udviklet til en endnu mere
obskøn yderlighed.

Foto:  Præsident  Obama  rådslår  med  udenrigsminister  Clinton
under  NATO-topmødet  i  Strasbourg,  Frankrig,  i  april  2009.
(Foto: Pete Souza) 

 

Nordisk Råds møde:
Interview  med  islandsk
parlamentsmedlem  Steingrímur
J. Sigfússon:
for  Glass/Steagall-
bankopdeling;
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tager  afstand  fra
konfrontationspolitikken  mod
Rusland
Den  1.  november,  2016,  lavede  EIR-Danmark  det  følgende
interview (lydfil 2) med Steingrímur J. Sigfússon, medlem af
det  islandske  Althingi  –  parlament  –  for  Den
Venstresocialistiske Grønne Gruppe, som han har stiftet og er
formand  for;  han  er  desuden  tidligere  finansminister  og
nuværende formand for Nordisk Råds Venstresocialistiske Grønne
Gruppe. Interviewet fandt sted efter, at Nordisk Råd, der
holder en samling i København, holdt en pressekonference med
præsidenten  og  vicepræsidenten  og  alle  gruppelederne.  EIR
stillede det første spørgsmål under pressekonferencen (lydfil
1),  der  blev  besvaret  af  folketingsmedlem  Henrik  Dam
Kristensen  (S),  som  er  formand  for  samlingen.     

Spørgsmål  og  svar  ved  pressekonferencen  med  Nordisk  Råds
præsident  Henrik  Dam  Kristensen,  vicepræsidenten  og
partigruppeformænd (inkl. Steingrímur J. Sigfússon, formanden
for Venstre-Grøn gruppen):

EIR-interview  med  Steingrímur  J.  Sigfússon  lige  efter
pressekonferencen:   
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Den kinesiske premierminister
Li Keqiangs besøg i Rusland
af vital betydning
31. okt., 2016 – Den kinesiske viceudenrigsminister Li Huilai
udstedte en erklæring, der sagde, at det Kinesiske Statsråds
premierminister Li Keqiangs besøg i Rusland er meget vigtigt.
Li Keqiang vil besøge Rusland 6.-8. nov. og deltage i Ruslands
og Kinas statslederes 21. regulære møde i Skt. Petersborg den
7. nov.

»Premierminister Li Keqiangs besøg i Rusland vil bidrage til
yderligere  udvikling  af  bilaterale  relationer«,  sagde  Li
Huilai og understregede, at besøget er »af afgørende betydning
for at intensivere relationerne mellem de to lande og for at
fremme samarbejde over grænsen.«

»Vi er overbevist om, at premierminister Li Keqiangs besøg i
Rusland vil blive succesfuldt, takket være fælles indsats fra
begge sider.« Li Keqiangs besøg i Rusland kommer på invitation
fra premierminister Dmitry Medvedev. 

»I Moskva vil premierminister Li Keqiang mødes med [præsident]
Putin«,  sagde  Li  Huilai  under  en  pressebriefing.  I  Skt.
Petersborg vil han deltage i en middag med Medvedev før et
lukket  møde  mellem  de  to  regeringsledere,  sagde  han.  Den
russiske regering sagde, at Li og Medvedev på onsdag efter
planen  vil  diskutere  russisk-kinesisk  handel,  økonomi,
investering, energi og humanitært samarbejde. De to sider vil
udstede  et  fælleskommunike  og  underskrive  flere
samarbejdsdokumenter.

Lis besøg i Rusland er en del af en eurasisk turne i dagene
2.-9.  nov.,  hvor  han  vil  aflægge  officielt  besøg  i
Kirgisistan, Kasakhstan, Letland og Rusland. Han vil deltage i
det  15.  Shanghai  Samarbejdsorganisations  (SCO)
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premierministermøde  i  Kirgisistan  den  3.  nov.;  det  femte
topmøde i de Kinesiske og Central- og Østeuropæiske Lande
(CEEC) i Letland, samt regulære premierministermøder.

Foto:  Ruslands  premierminister  Medvedev  og  Kinas
premierminister Li Keqiang under sidstnævntes besøg i Moskva,
okt., 2014.

Hillarys plan for regimeskift
i Syrien betyder atomkrig med
Rusland
Leder fra LaRouchePAC, 31. oktober, 2016 – Én ting, som Donald
Trump  har  ret  i,  er,  at  Hillary  Clintons  plan  om  at
gennemtvinge en flyveforbudszone i Syrien og at prioritere
»regimeskift« imod Assad frem for samarbejde med Rusland for
at knuse ISIS, er en åbenbar og farlig vej til krig med
Rusland, en krig, der hurtigt ville blive atomar.

Er  amerikanere  så  demoraliserede  og  bange,  at  de  ville
ignorere  denne  ekstreme  fare  og  tillade  Hillary  at  blive
præsident? Hillarys desperate respons i dag var at udgive en
annonce, der sammenligner Trump med Barry Goldwater, der har
kløe i fingeren for at trykke på knappen, på trods af Trumps
gentagne opfordringer til at samarbejde med Rusland om at
bekæmpe ISIS, og på trods af, at det står i åbenlys modstrid
med hendes egne fejlslagne forsøg på at fremstille Trump som
Putins naive fjols!

Den  omskiftelige  situation  i  USA  blev  eksemplificeret  af
udgivelsen af en meningsmåling i dag fra ABC/Washington Post,
der viser, at Trump haler ind på Hillary nationalt og kun er 1
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%  bagefter.  Den  samme  meningsmåling  viste  for  kun  en  uge
siden,  at  Trump  var  12  %  bag  efter  Hillary!  Alt  imens
pressehistorierne  kun  peger  på  FBI-direktør  James  Comeys
meddelelse om, at de vil genåbne undersøgelsen af Hillarys
brud på loven om hemmeligholdelse i sin brug af e-mails, så er
den uerklærede kendsgerning den, at Donald Trump den forgangne
uge tog en skarp vending ved direkte at identificere Hillarys
politik  i  Syrien  som  en  sikker  vej  til  krig  med  Rusland
samtidig med, at han udtrykkeligt krævede genindførelsen af en
version for det 21. århundredes Glass/Steagall-lov, indført af
Roosevelt i 1933, og som adskiller spekulative og kommercielle
banker.

Den advarsel om truslen om krig, der kommer fra Obama og hans
klon Hillary, så vel som kravet om Glass-Steagall, erkendes
begge internationalt, og især i den amerikanske Kongres, som
spørgsmål, der er introduceret og tvunget ind på den nationale
og  internationale  dagsorden  af  Lyndon  LaRouche.  Alt  imens
borgerne bestemt føler afsky for Hillarys nonchalante misbrug
af klassificeret materiale, så har hun i langt højere grad
miskrediteret sig selv gennem sin krigsmagervirksomhed og sin
underdanighed over for Wall Street. Det er i denne henseende,
at hendes svaghed er afsløret, både politisk og intellektuelt,
samt moralsk.

Foto:  Den  russiske  præsident  Putin  inspicerer  nyt
militærudstyr  på  den  393.  Flyvebase.         

NATO afviste forslag fra den
finske  præsident  om
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overflyvning  af  Baltikum,
afslører Putin
30.  okt.,  2016  –  Under  den  åbne  diskussion  efter
paneldiskussionen  i  Valdai-klubben,  satte  præsident  Putin
tingene på plads, efter at en af paneldeltagerne, tidligere
finske præsident Tarja Halonen, rejste spørgsmålet om russiske
flyvninger over Baltikum.

Putin  fastslog,  at  det,  NATO  havde  rapporteret  som  deres
afvisning  af  »Putins  forslag«,  i  realiteten  var  NATO’s
afvisning af et forslag, som han videreformidlede fra den
finske præsident.

»Med hensyn til det, Tarja sagde om spørgsmålet om sikkerhed i
området omkring Det baltiske Hav (Østersøen), må jeg minde jer
om, at dette spørgsmål ikke kom frem på vores initiativ, men
under mit besøg i Naantali, Finland, og på initiativ af hr.
[Sauli] Niinisto, den finske præsident.

Grebet lige ud i luften anmodede han om, at russiske fly ikke
flyver med deres transpondere[1] slået fra. For dem, der ikke
er  fortrolige  med  militære  anliggender,  kan  jeg  sige,  at
transpondere er instrumenter, der signalerer et flys lokalitet
i luften. Hvis fly flyver med deres transpondere slået til, så
øger det selvfølgelig sikkerheden i området over Det baltiske
Hav. Det er sagens kendsgerninger. Jeg responderede dernæst
omgående og bemærkede, at der for det første er langt flere
flyvninger af NATO-fly i området, end af vore fly.

For det andet, så lovede jeg den finske præsident, at vi helt
afgjort ville rejse dette spørgsmål med vore partnere ved det
næstkommende Rusland/NATO Rådets møde. Jeg kan sige, at, det
gjorde  vi.  Resultatet  var,  at  vore  NATO-partnere  afviste
Putins forslag, som de sagde. Men, dette har intet med Putin
at  gøre.  De  afviste  det  forslag,  der  var  stillet  af  hr.
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Niinisto, Finlands præsident … «

Putin  tilføjede,  at  der  var  komplicerede,  militære
dimensioner, og at »det Russiske Forsvarsministerium fandt en
løsning, men vore NATO-kolleger afviste det. Så vær så venlig
at rette jeres spørgsmål til NATO-hovedkvarteret i Bruxelles«.

Foto:  Et  amerikanske  miltært  kampfly  deltager  i  en  NATO-
luftpatruljeringsmission i nærheden af Estland.

[1] En transponder er et stykke elektronisk udstyr der, når
den modtager et kodet signal, svarer tilbage på en bestemt
måde. Navnet er en sammentrækning af transmitter og responder,
altså sender og svarer, reagerer.(wiki)

 

Helga  Zepp-LaRouche
præsenterer  det  Ny
Silkevejsparadigme
på fredskonference i Tyskland
31. okt., 2016 – Schiller Instituttets præsident Helga Zepp-
LaRouche  var  en  af  de  førende  talere  på  et  panel  om  de
fremtidige relationer mellem Europa, USA og Rusland, der fandt
sted  den  30.  okt.  på  konferencen,  »Den  store  fred«  i
Auerstedt, Tyskland. Andre talere på panelet var professor
Gerhard  Schreiber  (Dresden),  en  mangeårig  ekspert  i
militærstrategi  i  flere  topudnævnelser  i  østtyske  militære
institutter  før  1989  og  nuværende  konsulent  i
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sikkerhedspolitik; prof. Natalya Bubnova, ekspert i russiske
relationer med Vesten, og som arbejder ved Primakov Nationale
Forskningsinstitut  for  Verdensøkonomi  og  Internationale
Relationer  i  Moskva;  Klaus-Dieter  Böhm,  direktør  for  den
private  station  Salve.TV  i  Erfurt  (den  eneste  tyske  Tv-
station, der fast kører nyhedshistorier fra RT). Konference-
stedet i byen Auerstedt, i nærheden af byen Jena i Thüringen,
var scenen for et stort slag i 1806, hvor Napoleons hære slog
de preussiske hære. »Den store Fred« afholdtes for fjerde gang
dér.

Helga  havde  allerede  præsenteret  den  Nye  Silkevej  og
Verdenslandbroen,  da  flere  initiativer  blev  introduceret
lørdag eftermiddag, hvor der blev vist et kort klip om emnet,
som blev vel modtaget af tilhørerne. Endnu engang, på panelet
om søndagen, talte hun om betydningen af det nye paradigme til
at gå i stedet for den akutte fare for atomkrig. Denne akutte
trussel  om  atomkrig  stammer  fra  det  faktum,  at  det
transatlantiske  finanssystem  er  dømt  til  undergang,  og  at
visse  vestlige  ledere  nægter  at  indgå  i  samarbejde  med
kineserne og BRIKS. Hun advarede også om, at Hillary Clinton
på det seneste er blevet en total krigshøg, og at hendes valg
til præsident udgør en betydelig risiko for en verdenskrig.
Professor  Schreiber,  der  talte  om  NATO’s  oprustning  og
ekspansion mod Rusland efter 1990, med særlig henvisning til
EU’s skadelige rolle, inklusive udløsningen af Ukraine-krisen,
støttede  [det  kinesiske]  Ét  bælte,  én  vej  (OBOR)  som  et
fredsopbyggende, nyt paradigme, som Europa bør tilslutte sig,
og sagde på et tidspunkt, at »det er fordi, USA’s politik er
imod den Nye silkevej, at amerikanerne hader Dem så meget, fr.
Zepp-LaRouche«.

Prof. Bubnova, der talte om de falske billeder, som Vesten har
opbygget om Rusland, men som også gav udtryk for bekymring
over, at Rusland er i færd med at blive trukket ind i en
strategisk konfrontation, sagde mht. USA’s drømme om fortsat
verdensherredømme, at det ikke vil fungere, fordi store dele



af verden er uenig og ikke ønsker at gå den vej, USA siger, de
skal gå. Schreiber gjorde også meget ud af at påpege, at
multi-polaritet er verdens fremtid, og at det vil erstatte den
unipolære  periode,  som  har  eksisteret  siden  Sovjetblokkens
opløsning for 25 år siden. Böhm talte om den amerikanske hånd
bag bin Laden, al-Qaeda, al-Nusra og IS og sagde, at disse er
blevet opbygget for at levere et nyt fjendebillede, efter at
Sovjet-fjenden forsvandt efter 1990.

http://der-grosse-frieden.org/referenten-2016-helga-zepp-larou
che/
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